

## **Merry Christmas and Happy New Year from HAMLOG**

Days of activity on [hamlog.online](http://hamlog.online) dedicated to Christmas holidays and New Year.

Start: 25 December 2020, 00:00 utc

End: 10 January 2021, 23:59 utc.

You can get e-award for 2021 points or more.

Each QSO with registered user of HAMLOG earn 50 points for award. Only uploaded by other side QSO allowed.

Dupes allowed on different bands, different modes (any digi as one mode) and in different days.

Also TOP will be available. TOP #1 by points will earn free HAMLOG T-shirt with free delivery to any country.

Merry Christmas and Happy New Year!

— —

## **HAMLOG поздравляет с Рождеством и Новым годом**

С 25 декабря 2020 года (00:00 utc) по 10 января 2021 года (23:59 utc) проводятся дни активности пользователей HAMLOG.

Диплом можно получить набрав 2021 очко или более. Каждая связь с пользователем дает 50 очков. Зачет производится по загруженным связям корреспондентов.

Повторы разрешены на разных диапазонах, разными видами модуляции (вся цифра считается одним видом) и в разные дни.

Также будет доступен ТОП. Топ №1 по набранным очкам получит футболку HAMLOG с бесплатной отправкой в любую страну.

С наступающим Новым годом и Рождеством!